



Issue Dec. 2nd 2015



**HELVETIC
TRUST**

Family Office & Asset Management

Meinungen zur Börsenlage

Aktien, Aktien!

Wir sind in der drittlängsten Aktienhausse seit 1930. Verständlich, dass immer mehr Marktteilnehmer eine Korrektur erwarten. Auch wir gehen von deutlich volatileren Börsen aus, halten die Bullenphase aber nicht für beendet. Ein wichtiger Grund ist die Liquiditätsschwemme der Notenbanken in Verbindung mit mangelnden Investitionsalternativen. Eine Zinserhöhung des Fed würde dem Markt mittelfristig nicht schaden, im Gegenteil. Historisch tendieren die Börsen zu Beginn steigender Zinsen, nach einem kurzfristigen Rückschlag, weiterhin fester, bis ein Zinsniveau von 4 bis 5% erreicht ist. Wir gehen von steigenden Kursen bis mindestens Ende Jahr aus. Nach einem kleinen Drop im Januar sehen wir die Märkte am Ende des ersten Quartals nochmals höher. Wir empfehlen Konsum- und Technologietitel. **HELVETIC TRUST**

Equities, equities!

«We are currently experiencing the third-longest bull market for equities since the 1930s. It is therefore understandable that an increasing number of investors are expecting a correction. While we too are anticipating significantly more volatile stock markets, we do not think the bull market phase has come to an end: an important reason is the flood of liquidity emanating from central banks, in conjunction with the lack of investment alternatives. A Fed base rate hike would not damage the market in the medium term. Quite the contrary; in historical terms (following an initial setback), stock markets tend to continue performing strongly when interest rates begin rising, until rates reach a level in the region of 4% to 5%. We are expecting prices to rise until at least the end of the year. Following a moderate drop in January, we see markets in positive territory again at the end of the first quarter. We recommend consumer and technology stocks.»



Contact Kay Fischer:

Phone +41 (0)44 215 17 17

fischer@h-t-p.ch

HELVETIC TRUST AG

www.helvetic-trust.ch

London W1J6HE, 23 Berkeley Square, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3000 Bern 7, Bollwerk 15, P.O.Box, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55